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NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY '7‘ 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A, )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )

Plaintiffs, ) AFFIDAVIT OF

V. ) GINGER C. CALLOWAY, PHD

)
BRADLEY COOPER, )
- Defendant. )

Dr. Ginger C. Calloway, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2. I am a licensed psychologist, licensed to practice psychology in the State
of North Carolina, and | have been licensed continuously since 1872 at the masters’
level and since 1981 at the Ph.D. level. My license number is 935.

3. . | have been in an independent private practice for 25 years in Raleigh,
N.C., as a clinical and forensic psychoiogist. At the present time, my practice is
primarily forensic in nature. Plaintiff's counsel in this case approached me about
service as an expert witnhess.

4. . In my capacity as forensic psychologist, | have performed hundreds of
evaluations for the Court, have been qualified as an expert witness over a hundred
times in multiple District, Superior, and Federal Courts, and have served as consultant
to numerous attorneys as an expert.

5. The evaluations | have conducted for the Court include but are not limited
to comprehensive child custody evaluations. | have conducted hundreds of
comprehensive child custody evaluations to the Court for roughly 22 years. Many of
these evaluations include allegations of domestic violence and child abuse, about which
f am required as the Cc:),gjrt’s expert to fully investigate and to reach conclusions.

B. A review of my Curriculum Vitae is attached and provides documentation
of continuing education | have received in-this area of family relations.

7. In my practice, [ have evaluated and treated victims of trauma of varying
types, including children of divorce, battered women, emotionally and psychologicaily
abused adults and children, victims of sexual abuse, and victims of attempted homicide.

8. The facts as' | know them in the current case include that there are two
female children, ages 2 and 4, who are the subject of the current custody action.



Custody action was begun in the spring of this year with ongoing negotiations between
the biological mother and biological father of these children regarding their custody. A

defermination of custody was not airived at as a result of these negotiations. The

mother of the children is recently deceased, her death has been classified as a
homicide, and there have been no charges filed against any suspect(s). The maternal
grandparents and maternal aunt have filed an emergency action for custody and were
awarded emergency, temporary custody. | understand that these third parties would
fike to have temporary custody of the two children. | understand that there will be a
hearing for temporary custody on Friday, July 25, 2008. At this fime, the Court will
decide what custodial arrangement is appropriate under the circumstances. |have met
none of the parties in this action.

9. In the Findings of Fact jssued by the Court in its Ex Parte Emergency
Custody Order, the order notes that a neighbor and not the biological father of ths
children repofted his wife missing. The father also did not contact his wife's family
regarding her disappearance. The order states the father attempted suicide as a
teenager and threatened to commit suicide in the winter of 2008. The order notes that
the father has a history of emotional instability and faces intense scrutiny as a result of
the ongoing criminal investigation of his wife's death. In the Order, the court notes that
the father of the children has acted inconsistently with his constitutionally protected
status as a parent to the minor chiidren.

10. | was asked my opinion about an appropriate custodial environment for
children who have experienced similar traumas to these children.

11. | have reviewed the following documents in preparation of this Affidavit:
Complaint and Motion for Emergency Custody Order
Ex Parte Emergency Custody Order

12.  For children who have suffered the kind of loss these children have
suffered, a major consideration is their safety. This kind of loss is traumatic to children
and confusing to children of the age of these children. They simply must be in a
custodial environment where they are safe. This includes their physical safety where
they will not suffer harm or threat of harm of any type. They also need a safe, trusting
emotional environment where they are safe to disclose their fears and knowiedge about
the death of their mother. Without further investigation and evaluation, it is not known at
the present time what the children may have witnessed or heard regarding the death of
their mother. This is important to know for the long term adjustment of the chiidren to
this obviously significant loss and trauma. It is also important that the court provide the
children with a physically and emotionally safe environment in the meantime such that
the children can feel safe to disclose what they know.

13.  In a general way, children suffering from traumatic events require stable,
nurturing and supportive custodial environments where caregivers are open to trauma
specific interventions. Such interventions require that caregivers also understand their
own feelings and behaviors that are a result of the trauma and how these affect or may



affect the children. Trauma specific interventions are provided by experts in trauma and
will, in most if not alf cases, involve aciive participation by caregivers.

14. In addition, children suffering from traumatic events require caregivers
who can give them complete and undivided attention to their needs, fears and other
behaviors that result from the trauma. This means that caregivers must be willing to
educate themselves about trauma related behaviors through immersion in trauma
specific interventions. They must also have the time to devote to children such that they
are not distracted by their own life circumstances and/or emotional states. They must
not be distracted by circumstances and from a personality perspective, they should be
sensitive to children's needs and feeiings.

15. If the facts are as | know them fo be from my review of records, | have
concerns for the safety, well being and welfare of these young children that include the
following.

16. It Is not known what if anything the children may have witnessed about
their mother's murder. An emotionally safe, supportive environment is essential for
potential disclosures. In addition, a carefully planned, professional forensic evaluation
of the children is in order. '

17.  If the father of the children is under intense scrutiny because of the
criminal investigation and attendant media scrutiny, 1 am concemed that he will of
necessity be overly attentive to his own defense and not able to adequately attend to his
children’s needs and feelings as they require. Especially as these are young children,
their behaviors indicating effects of trauma may not be obvious or make sense.
Because they are young children, their demands and needs require immediate
attention. Appointments with a trauma expert or trauma specific team of professionals
may of necessity not be a priority or even possibie for this father, Further, absent his
involvement in her death, the death of his wife may be sufficiently distressing to him to
make him emoctionally unavailabie to his children.

18. I relatives of the father are also intensely concerned with the scruliny of
him regarding the criminal investigation, | am concerned that the children will not
receive complete attention to their needs. If the children have withessed or remember
any details just prior to their mother's death that would be useful in their freatment by a
frauma specialist, this same. information could be damaging or incriminating to their
father, even if he is not found guilty of his wife’s murder. ' The children’s memories could
be confusing for family members and upsetting, without a compiete understanding of
the mechanisms of children’s memory and trauma. Therefore, for them to be in the
custody of their paternal grandparents places them at potential risk for not fully
disclosing memories if the childien perceive these could harm their father or if famity
members perceive these could harm the children’s father. : ' |

19.  The court has found that the father of these children has a prior history of
suicide attempts. If this is true, | am concerned with the emotional well being of the



father to which he would of necessity need to attend. This would make his complete
emotional availability to his children very unlikely. | am also concemed that the criminal
invesiigation, media scrutiny and murder of his wife may make him generaliy less
emotionally robust than usual. If that were the case, his stability for the children wouid
be at risk. From what | have read and reviewed, a forensic evaluation of the father with
comprehensive, psychological testing wouid assist the court in determination of
permanent custody.

20.  In my opinion and if the facts are as | believe them to be, a mental heaith
evaluation of the father should precede contact with the children. This is a conclusion |
draw because of risk to the children in the ways | have previously outlined, particularly
as regards memories the children may have that would be helpful for their recovery from
trauma.

21.  From what | have read and reviewed and given the recent murder of their
mother, more information about the children and any caregivers are needed prior to
determination of permanent custody. '

22. It is my understanding from the Complaint and Motion for Emergency
Order that Plaintiff Garry Rentz previously served as the executive director for Alberta
Social Services for five years in Alberta, Canada. If this is factual information, then he is
most likely in a position to obtain services necessary for a trauma specific intervention
for these children.

23.  In my professional opinion, for the children’s welfare, safety and weli-
being, their caregivers need to be emotionally accessible to them, sensitive to their
needs, and willing to engage in a trauma focused intervention, especially when this
requires their active participation. They should have the time to devote to the children
with minimal distractions and should be emotionally stable, physically and emotionally
supportive and highly nurturing.

24, Further affiant saith not.

This the 23 day of July, 2008

Ginger C. Calloway. PhD
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STATE OF NORTH CAROLINA

W/%’l&g COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Ginger C. Calloway, PhD. | have

seen satisfactory evidence of the principal’s identity, by a drre&t state or federal
identification with the principal's photograph in the form of a fc (AL .
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Jil Marie Gagnon
Notary Public

Durham County
North Carolin
vy Commissgion Expires




NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

DISTRICT COURT DIVISION
WAKE COUNTY 08 CVD 12310

GARRY D. RENTZ AND DONNA A.

RENTZ AND KRISTA C. LISTER,
Plaintiffs, AFFIDAVIT OF

V. MICHAEL MORWICK

BRADLEY COOPER,

i T N N

Defendant.

Michael Morwick, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2. Nancy Cooper was one of my best friends. | met her in March of 2005.

3. We saw each other several times a week (our children were
boyfriend/girifriends) and vacationed together each summer. We (Nancy and the girls}
had planned to be on vacation together during the first week of August this year.

4. Brad was very rarely part of the picture. He was usually absent during
social events as he was busy with his Ironman training or completing his MBA program.
Those outside activities consumed his time and left very litfie if any time for family.
Because of my relationship with Nancy | have spent time getting to know Brad. He is
socially awkward and typically does not engage many people in conversation. He did
not involve himself in many social and neighborhood events that Nancy and the girls
went fo. In the first couple years that | knew Nancy | saw her as a single mom because
Brad was constantly unwilling or unavailabie io help with the house or the children. He
has been very absent in the refationship with Nancy and the girls.

5. Over the years we have been very active with the Coopers. Together at
neighborhood gatherings, dinners and vacations. If there at all, Brad usually left earty to
go home. He would occasionally take the children to put them to bed, but usually it
would fall upon Nancy. Last year Brad was supposed to be at the beach with Nancy &
the girls and our family for our yearly vacation. He had promised io make it down mig-
week, and every day after but he never did find time to join us for the family vacation.

8. Brad is quiet, contemplative and socially awkward. He keeps to himself
and has few friends.

7. Nancy was the primary care giver to Katie and.Bella. She adored her
daughters. She was the homemaker who did all the cleaning, laundry, cooking and



shopping for the family. She got minimal help from Brad who was typically busy with
work or his MBA or training. :

8. Brad had denied having an affair for over a year with Nancy’s previous
best friend despite the evidence against him. After a year of lies Brad admitted it had
occurred (Nancy had toid me of other affairs that have not been substantiated). A
woman who said that she had had a sexual refationship with Brad as well had contacted
Nancy. This indiscretion happened during a time when Brad was supposed tfo be
working on a project for school where he was away for a weekend researching boat
companies. Brad did not contact Nancy to let her know where he was or when he was
coming home. Nancy had been humiliated again and again by Brad.

9. Nancy had started the divorce proceedings and prior to the end of April
Brad and Nancy had decided that they would get the house ready to sell. Brad did very
little to help in this process. Nancy packed their belongings and painted the entire house
herself. Nancy told me Brad came in on multiple occasions after they were done to
Spackle areas that were already finished.

10.  Since March/April of 2008 Brad had been more attentive to the family.
Nancy said that this was because Brad did not want to have {o pay child support and
alimony (as outlined in the proposed divorce papers) and now wanfing o “play the good
dad” in order to gain custody rights over the girls. Nancy was certain that Brad just didn’t
want to pay the money and that was the only reason he really wanted to pursue the
child custody issue.

11. When Nancy first told Brad that she wanted a divorce it was Brad who
pushed for Nancy to move back to Canada with the children and move in with Nancy’s
sister Krista and brother in law Jim. He wanted the three of them leave by April 26", A
few days before they were to leave, he changed his mind and made them stay.

12.  Brad controlied the finances in the home. In the past year, he has denied
money for basic necessities, removed her from joint bank accounts, canceled her credit
cards and taken away cell phones. Nancy was given an allowance to buy food, gas,
necessities for the girls and no more. He would randomly deny her this “allowance” on a
whim depending on his mood. Nancy would have to borrow money from friends and
* family to take care of some of the girl's basic needs. '

13.  Brad was never a family man. His priorities were always first, be it trairﬁng _
for an lronman event, his higher education pursuits or unexplained absences. Brad took
care of himself first. He has proven this time and time again. -

14. Further affiant saith not.



24
This the 23 day of July, 2008

Michael Morwick

STATE OF NORTH CAROLINA

Wake COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Michasl Morwick. | have seen
satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal identification
with the principal’s photograph in the formofa _ N¢ N 1

Date: 0-2 2-200%
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NORTH CAROLINA -. .' IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

e -~ - DISTRICT COURT DIVISION
WAKE COUNTY T : 08 CVD 12310

GARRY D. RENTZ AND DONNA A. ) -
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )
o-Plaintiffs; 0 ) AFFIDAVIT OF
V. ) CLEA MORWICK
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )

Clea Morwick, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters sat
forth in this Affidavit.

2. Nancy Cooper was one of my best friends. | met her in March of 2005. We
spoke daily, saw each other several times a week and vacationed together each
summer. We (Nancy and the girls) had planned to be on vacation together during the
first week of August this year.

3. Nancy was the primary care giver to Katie and Bella. She adored her girts
and had an amazing capacity to make every day special for her daughters. She was
the homemaker who did all the cleaning, laundry, cooking and shopping for the family.
She got minimal help from Brad who was typically busy with work, his MBA program
and fraining for fronman events.

4. Over the years | have spent time with Brad Cooper as well. He has been
very absent in the relationship with Nancy and the girls (Katie & Bella) until more
recently (the last two months in particular). He is socially awkward and does not engage
many people in conversation typically. He did not involve himself in many social and
neighborhood events that Nancy and the girls went to. In the first couple years that |
knew Nancy | saw her as a single mom because Brad was constantly unwilling or
unavailable to help with the house or the children. Last year he was supposed to be at

the beach with Nancy and the girls and our family and never made it to the beach all
week. : ‘

5. Not long after Katie was born Brad had a business trip in Europe for two
“weeks and he did not call once to check on the family. Regardless of the fact that Nancy
had been trying to contact him the whole time to discuss the children and ofher family
matters. Despite the fact that he had a new born baby, nursing mother and toddler at
home Brad was not concerned enough about the family to stay in contact.

6. Brad had an affair with Heather Metour, previously Nancy's bést friend,
and denied it for over year despite the evidence against him. He was verbally abusive



and exhibited aggressive language and posture to Nancy during this time and
continually turned the conversation back on her saying she was a terrible person for
believing the stories of his infidelity. Nancy told me that he would vell at her in front of
the children as well and that was very huritful to them too. Even after it was confirmed by
Heather Metour that she had an affair with him Brad still denied it. After a year of lies
and aggressive heated arguments over the affair, Brad admitted it had occurred and
that he had been in love with Heather at the time. This was the final slap in the face for
Nancy. She had been ridiculed, verbally badgered and humiiiated again and again by
Brad.

7. On another occasion Nancy had been contacted by a woman who said
that she had had a sexual relationship with Brad as well. This indiscretion happened
during a time when Brad was supposed to be working on a project for school where he
was away for a weekend researching boat companies. Brad did not contact Nancy io Iet
her know where he was or when he was coming home.

8. Nancy and Brad went on a trip with Brad's family this iast year. While on
this trip Brad's mother did everything possible to undermine Nancy's parenting. She told
Nancy that she had very little to do with the upbringing of her grandchildren and the only
reason that the kids were okay at all was because of Brad. Brad did nothing fo defend
Nancy in this case (and had not in the past when his mother had been verbally abusive
fo Nancy). Brad’s mother did not want Nancy to go out with them for this “family” outing.
Nancy had been sick at the time and she agreed to let Brad and his parents take the
girls to the zoo that day, as long as they ali got back in time to ali have an early dinner
together. She also asked Brad to cail her during the day to check in and see how the
girls were doing. Brad never called once, despite numerous calls and messages from
Nancy. The group got back late in the evening after having eaten and never respected
any of Nancy's requests. This was typical of Brad's behavior when his parents were
around. His mother continually disrespected and belittied Nancy in front of the children
and Brad stood by and did nothing.

9. Prior to the end of April, Brad and Nancy had decided to separate and that
they would get the house ready to sell. Brad did very little to help in this process. Nancy
and her sister Krista were repainting the kitchen/hallway area and Brad came in on
multiple occasions after they were done to spackle areas that were already finished.
Nancy felt that this was a way for Brad to keep in control and slow down the process of
Nancy and the girls being able o get home to Canada. '

10.  In the last few months Brad had been more attentive fo the family. Nancy
said that she felt that this was in response to Brad not wanting to have to pay child
support and alimony and now wanting to “play the good dad” in order to gain custody
rights over the girls. Nancy was certain that Brad just didn't want to pay the moneay and
that was the only reason he really wanted to pursue the child custody issue. Since prior
to that he been fine with Nancy taking the children back to Canada (and this had been
his suggestion earlier). When Nancy first told Brad that she wanted a divorce it was
Brad who pushed for Nancy to-move back fo Canada with the children and move in with



Nancy's sister Krista and brother in law Jim. He was not concerned enough with what
was best for the children to entertain any other options that Nancy suggested. He was
so adamant about it that he was not willing to consider letting the Bella finish her school
year out and pushed to have the three of them leave by April 26",

11.  Brad had made it very apparent to Nancy that he was the bread winner in

the famiiy and that was of utmost importance. Brad reminded her continually that she

had a secondary role in the family at best. Nancy always referred to Brad as the
“Budget Nazi” and he held the purse strings tight for as long as | can remember. Most
recently Brad had cut Nancy off of all credit cards, bank accounts and common
household utilities accounts. The water had gotten cut off at the house and Nancy tried
to pay the over due balance with money from their shared bank account. She came to
find that Brad had cut off all her access to money. Nancy could not pay the water bill, or
access any money to buy food or necessities for her or the girls. Brad decided that he
would give Nancy enough money to buy food, gas, necessities for the girls and no
more. He said Nancy had no right fo the family money and he would decide what
amount of money needed per week. But at a moment's notice he would decide that he
was holding back money for having a cell phone bill that he said was too high. Brad held
Nancy hostage with his control over the family’s money. He would randomly deny her
this “allowance” on a whim, depending on his mood. Nancy wouid have to borrow
money from friends and family to take care of some of the girl's basic needs.

12, When Nancy went to Hilton Head with her family recently she worked hard
to get the house in order and cleaned before she left. She came home to a disgusting
mess that Brad had created and had not found necessary to clean up. There was food
left out and ants had started to accumulate in the kitchen area. There was filth in the
bathroom that Nancy then had to clean up when she returned home. Brad had not
replenished any food for the house so there was nothing for Nancy and the girls to eat
when they returned home. Nancy was very angry over this situation and spoke of how
disrespectful Brad had been and how unwilling he was to change this type of behavior.

13.  In private conversations with Nancy she had shared with me that if
anything ever happened to her that she wanted to be sure that her children wouid be
raised by Krista and Jim Lister with the help of her parents. (I believe that they may
have drawn up a will that speaks to this request) | believe that the girls would be best
raised by Nancy's family which was her wish and intent. Brad has not chosen to be very
involved -in his children's lives for most of the time that | have know him and | do not
believe that he is prepared or equipped to care for the girls on his own.

14. Further affiant saith not.

13
This the 23 day of July, 2008

W



Clea Morwi(_:k

STATE OF NORTH CAROLINA

Wake COUNTY

- Sworn to and subscribed before me this day by Clea Morwick. | have seen
satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal identification
with the principal’s photograph in the formofa N C ™.
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- NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A. )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )

© Plaintiffs, ) AFFIDAVIT OF

V. ) DAMIA MICHELLE TABACHOW

)
BRADLEY COOPER, )
Defendant, )

Damiz Michelle Tabachow, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2. knew Nancy Cooper for five years prior to her death. | met Nancy when
she was pregnant with Bella. For the first two years, we were friendly neighbors and
after attending dinner parties with Craig and Diana Duncan (and my son and Bella being
in the same preschool class), we grew closer over the past three years,

3, Nancy shared a number of stories with me about her marriage and
pending separation. | am sharing the stories below in hopes that it wil bring awareness
to the type of person Brad Cooper is and that Bella and Katie should remain in custody
of Nancy's family (Sistar/Parents) permanently.

4, I was with Nancy at a party at The Duncan’s on Friday, July 11, 2008. |
spent the last hour and a half of the party talking to Nancy, During that time she told me
that she and Brad were "back in hate mode.” That “playing nice” as advised by his
attorney was over. She told me that she had been painting at Jessica Adam's house
that week to make a little extra money because her current allowance from Brad was

not enough for the basics for her and the girls. Once Brad found out that Jessica was
paying her for this work, he stopped her allowance.

5, | do not know Brad very well, in the five years of knowing Nancy, | had .
maybe seen Brad fifteen times and he never seemed to recognize who 1 was each Ume
I saw him. He did come with Nancy and the kids to a cook out at my home on Memorial
Day 2008. At this time, he was “playing nice” and was actually friendly to me,
However, aiso at this party, Nancy explained to me that she had recently found out that
Brad had had multiple affairs, it had recently come out in their discussions about their
separation and Nancy was very sad about this. She said she could not beliave that this

was the man she had married; she could not believe it could get to such a sad and
disturbing point.



B. | knew of the affair with Heathar Metour as Heather told me all about it and
that opened the conversation between me and Narcy. Nancy explained that she had
found out about Heather and that she and Brad were in counseling and frying to work
on their marriage. However earller in 2008, Nancy told me that she simply could not
forgive him. It took him months in counseling to even admit that he had an affair with
Heather even though Nancy knew all of the detalls. He continued to fie throughout the
entire process.

7. In the time that Nancy decided to begin the separation procass and was
planning to move back to Canada, she shared more stories of Brad's lack of respact for
her, lack of care for the well-being of the girls and his controlling nature. When she first
decided to move to Canada, he helped her pack and called the moving van and could
not seem to be rid of her and the girls quickly enough. She was basically going to be
gone within 2 weeks. 1 had planned to attend her going away party but was unable to
as | was out of town but | received a call that it was no longer a going away party as
Brad would not let her leave once he found out that he would have to pay her money for
supporting the girls. -

8. At this peint, things really seemed {o be rough, He cut Nancy off
financially and would do things like follow her to the gas station to fill her car with gas so
she was unable to get cash back as he did ot want her to have any money. Nancy
also mentioned that he was not careful when arguing in front of the girls, | got the
lmpression that he often put Nancy down in front of the girls and used inappropriate
language in their arguments with no regard for the girls being present,

9. As for the affair | know about, Nancy told me that Heather and Brad had
sex while Bella was asleep in the bed in the same bedroom. This total fack of care that
Bella could wake up and see them is so upsetting.

10, Ifeel very strongly it is in the best interest of Belia and Katie fo remain with
Nancy's family.

11, Further affiant saith not.

This the 23" day of July, 2008
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Wik ¢, " COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Damia Michelle Tabachow. |
have seen satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal
identification with the principal's photograph in the form of a_MC wiers Uaage, |

Date:  DF[23] 2068
L

%W , Notary Public

Brandi Brown

{Printed Name)

My commission expires;___ b ]}33 Tlgb 18]




NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY ) 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A. )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )

Plaintiffs, ) AFFIDAVIT OF

V. ) JESSICA ADAM
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )

Jessica Adam, being duly sworn, deposes and says:

A | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2. | met my friend Nancy Cooper at Triangle Academy Preschool in June of
2006. We became friends very quickly and we spent a iot of time together. | am the
same Jessica Adam that called the police to report Nancy Cooper as missing.

3. Nancy Cooper's marriage to her husband, Brad, was not a happy one.
Nancy was a wonderful, loving friend and mother. However, her relationship with Brad
was increasingly strained ieading up to her death as a result of Brad’s unpredictable
behavior and pervasive efforts to control Nancy.

‘ 4. | met Brad Cooper within a few weeks of when I first met Nancy. Though i
had seen Nancy many times and was at her house frequently, it took a while for me o
actually meet Brad. Brad was very busy with his full-time job at Cisco, an MBA
program, and his training for the Iron Man triathion. Because of Brad's busy schedule,
he often was absent from the home and generally was away from his family, leaving
Nancy to handle the day-to-day household chores and care for the children. Brad never
helped with the cleaning or grocery shopping and he rarely watched the children. Brad
never did laundry. Nancy did all the laundry and he became irate when his laundry had
not been done.

5. Brad was oddly quiet and rarely participated in the many neighborhood
social functions. Nancy always was on her own with the chiidren. | felt Nancy
essentially was a single mother. She always was with her children and was without any
real support from Brad. When he was at home, he was of no help to Nancy, as he
would be there only fo sleep or to exercise on the bicycle machine he had in his workout
room upstairs. The door'would be closed and he kept to himself.

6. Nancy was a stay-at-home mother with no paycheck or financial resources
other than what Brad provided for her. Brad used Nancy's financial vuinerability to
control Nancy. Brad also was emotionally calious and verbally cruel to Nancy during
their marriage and leading up to the time of Nancy's disappearance. For exampie:



(a)  After Katie was born in 2006, Brad was sent to Europe by Cisco for
approximately two weeks. Brad was unreachable while he was in Europe.
Nancy was home alone with their newborn infant and their two-year-old, but Brad
made no contact with Nancy during the entire time Brad was away. Nancy
repeatedly tried to call and email Brad but she never could reach him. Nancy
was distressed that he had left her alone with their children and never checked
on her and the children or communicated with her in any way., :

(b) In the summer of 2007, Brad disappeared for a weekend and did
not tell Nancy where he went. When he returned a couple of days later, he told
her that he was at a boat show. Nancy and | aftempted to corroborate his story
by looking online for boat shows in North Carolina but we never found one. Brad
did not communicate with Nancy by phone, email or any other means while he
was away.,

(c) Over the last nine months, Brad repeatedly denied money to
Nancy. Brad knew that Nancy did not have a paycheck or any financial
resources of her own, and he used that fact to his advantage so that he couid
control her. He cancelled her credit cards and removed her from their banking
accounts, leaving Nancy with no access to money except what Brad would give
to her. Nancy was forced to beg him for money and she certainly had no
financial means to leave him or to escape his control. Brad gave Nancy money
only as he saw fit and only ever enough to cover the bare minimum from the
grocery store. He put gas in her car but would not fill the tank completely full, so
that she would have only enough gas to get to preschool, the grocery store, and
other short errands. At one point, the water at their house was shut off for at
least a day, maybe longer, leaving Nancy and the children with no water and no
means to get the water turned back on.

(d) Brad demanded that Nancy do as he instructed with respect to the
children. While Nancy was at my house during the week before she
disappeared, she took an angry call from Brad on my back porch. He insisted
Nancy had no right to decide where the girs ate dinner that night, as he had
already made plans for the evening. She packed up the children and called him
on her way home. Brad instructed Nancy to drop off the children at the home of
Clea and Mike Morwick, so Nancy took the children there. However, Brad was
not at the Morwicks’ house when Nancy arrived with the children, so Nancy had
to wait another hour for Brad to show up: | knew Nancy did not feel comfortable
waiting for Brad at the Morwicks’ house, because Clea and Mike recently had
spent a iot of time with Brad. | am not aware that Brad really has any other
friends.

(e) | believe Brad was using Cisco Systems technology, specifically a
VolP (Voice-over-Internet Protocol) phone system that Brad specializes in, to
monitor the home phone line at Nancy's residence prior to Nancy's death. There
were numerous times when | was talking to Nancy on her home phone line and
the call would be disconnected. This happened so often that Nancy and |
stopped talking on her home line and only used the call phone. (' understand
that most software engineers have the knowledge to manage such a digital

~o.



telephone monitoring system - it just so happens that Brad specializes in Cisco's
VolP (digital phone technology)). 1 believe Brad viewed the call log for the home
phone on his screen at work and would disconnect and/or initiate and/or monitor
all of Nancy's calls on the home phone line from a remote location.

(f) Brad has admitted that he was carrying on an affair with Heather
Heider-Metour during his marriage to Nancy.

(g) Brad also has allowed his family members to treat Nancy badly.
Brad and his parents would remove Bella from the house whenever Brad’s
parents were visiting and would not allow Nancy to join them and would not tell
Nancy where they were taking Bella or when they would return. Brad's mother,
in particular, was terribly mean to Nancy. She would plan dinner Brad and
Nancy's home and then inform Nancy that she was not invited to dinner and
needed to leave the house (but, of course, Nancy was required to leave the
children at the house). | have witnessed Brad’s mother attempt to forcibly
remove an infant Katie from Nancy’s arms, despite Nancy's objections; and |
understand from Nancy that this was common behavior by Brad’s mother. Brad
would atlow his family members to treat Nancy in this derogatory and cruel
manner, even to forcibly take the children from her, without intervening or
stopping their behavior toward Nancy. Afier numerous bad encounters between
Nancy and Brad's mother, Brad ultimately agreed to Nancy’s request that his
mother never come to their home again; so it now seems absurd that Brad wouid
suggest she is a fit person to assist in caring for the children.

(h) Nancy told me about many arguments with Brad that happened in
front of the children. If Brad became angry with Nancy, he would not hesitate o
yelt at Nancy in front of the children. | remember being on the phone with Nancy
at least one time when Brad yelled at Nancy. | remember Nancy explaining to
me on a few occasions that she was concerned about Bella, because Bella had
withessed Brad’s angry treatment of Nancy. '

(i) Last Christmas (2007), while Nancy, Brad, and the girls were
visiting Nancy's family in Canada, Brad became depressed and talked of wanting
to commit suicide. This happened during the time period when Brad still denied
that he was having an affair with Heather Heider-Metour.

7. In summary, | would describe Brad as socially inept, selfish, moody, and
unpredictable. Nancy walked on eggshells around Brad and did her best to appeass
him so that shecould avoid confrontation with him. If she made him angry, he -
‘punished” her in calculated, manipulative ways. For example, he withheid funds, stole
the children’s passports, and verbally abused her, often in the presence of the children.
Nancy was trapped. S

8. On the morning of Saturday, July 12, 2008, | had expected Nancy to arrive
at my house early in the morning, around 8:00 a.m. We had made plans for her to paint
my dining room. When she did not show up at my house, | became anxious. | called
Nancy on her cell phone at 9:25 a.m. but there was no answer. | called Nancy’s home
phone, and it caught me off guard when Brad answered because he typically did not

-3



answer the phone. He said that "Nancy went for a run with Carrie (Clarke) and she

- should be back soon.” | immediately felt strange because | knew that Nancy would
have informed me if she was meeting Carrie for a run. Nancy, Carrie, and | were all
scheduled to run a half marathon together in August and we (Nancy and 1) all discussed
any/all runs we did or intended to make. 1 did not know anything about Nancy's plans to
run with Carrie, and Nancy and | had made other plans for that morning. | waited a
while and then tried to call Nancy again on her cell phone. | really began to worry when
Nangy still did not answer her phone. | immediately knew that something was wrong,
because it was very unusual for Nancy to not answer her celf phone, | immediately was
concerned that Brad had done something to her. '

9. At approximately 12:30 p.m. on Saturday, July 12, 2008, | received a call
from Brad. I felt sick as soon as | heard his voice. Brad asked, "Do you have Cayrie's
phone number? Nancy is still not back and I'm trying to get a hold of her." 1told him
that it did not make sense for Nancy to be out of contact for so long. Brad said "Well, |
am going to head out and try and find Carrie.” | told him that | was worried and | offered
to come watch the girls while he went out to look for Carrie. He declined, said he was
"putting the girls in the car®, and ended the call. | immediateiy called the police and
explained the situation to them. After having spoken with the police, 1 drove to Nancy's
house with my friend, Mary Anderson, and met police when they arrived. | was in a total
panic by this point. My worst fears came true when Nancy was found two days later, on
July 14, 2008.

10.  From my personal knowledge about the history of the parties’ marriage
and the circumstances of Nancy's disappearance and death, | belisve that Brad
murdered Nancy.

11.  After Nancy's murder, while Brad still had custody of the girls, he brought
the girls several times to Scott Metour's house to spend the night. Scott is the ex-
husband of Heather Heider-Metour, the woman with whom Brad was having an affair. |
find it very strange and inappropriate that this is the place where Brad chose to take the
girls after Nancy's disappearance when Brad needed a place to stay.

12. Inthe time that | have known Nancy and Brad, ! often found myself
thinking how sad it was that Brad spent so little time with the girls that he was, in
essence, a stranger to them. 1 have often witnessed hesitation by the girls to go to their
father. :

13.  bdo not feel that Brad is fit {o care for Katie and Bella. He has been so
uninvolved in the children's fives and so uncaring about Nancy and the giris. He has
made s0 many strange and bad decisions regarding Nancy, the girls, and their family.
He does not have a stable, reliable support network to help him cara for the girls or to
waich over and safeguard the children. ‘ -

14, Further, affiant saith not.



This the Z'_”?Z day of July, 2008.

ﬂﬂ/w//d/ c;) &FKJW/ (Sea[

Je ﬁ[ca Adam

STATE OF NORTH CAROLINA

WAKE COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Jessica Adam. | have seen :
satisfactory evidence of the principal’s identity, by a current state or federal identification

with the principal’s photograph in the form of a North QEWHS License.
Date:/j(i @Q)’ i‘DK : WVM Maq&-&u?hc

il M MUW

(Printed Name) J

Jnl Mane Gagnon
Notary Public

Durham County

rthh)CafO“” ,_,. / My commission expires: %7} “ !%ljz’

¥

CERTIFICATE OF SERVICE

| hereby certify that the foregoing Affidavit of Jessica Adam was served upon Defendant by
hand delivery to Defendant’s attorney as follows:

Ms. Lynn A, Prather
Kurtz & Blum
16 West Martin Street, 10" Floor
) Raleigh, North Carolina 27601

(
This the £ day of July, 2008. Q (/\\

Alice C. Stubbs

Aitforney for Plaintiff

NC State Bar # 19294

Tharrington, Smith LLP

Post Office Box 1151

Raleigh, North Carolina 27602-1151
_Telephone: (319 821-47 11




NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A, )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, ) B
: Plaintiffs, ) AFFIDAVIT OF
V. ) BRETT ADAM
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )
Brett Adam, being duly sworn, depeses and says:
1. I am over eighteen years of age and competent to testify to the matfers sat
forth in this Affidavit.
2. | was a friend of Nancy Cooper and Nancy had been painting our home

the week before she died. | have personal knowledge regarding the circumstances
surrounding Nancy Cooper and Brad Cooper's marital situation.

3. During this time, | walked into the middle of a conversation befween
Nancy and Jessica Adam in which Nancy was explaining the manner in which Brad had
really tightened up his control on the cash he was giving her to use for buying basics. |
was already aware Brad had taken away Nancy's credit cards, so | wasn’t surprised to
leairn things hadn’t changed for the betier.

4. Nancy explained that due to the rising cost of gas she was finding it
impossible to obtain groceries and get around during the week on the money Brad was
giving her. Nancy explained that she had approached Brad to get her budget
increased, but he refused to increase the cash budget.

5. Instead, Brad started escorting her to the gas station in order fo use his
ATM card 1o fill her car. He would only fill it with as much gas as he deemed necessary
for the bare minimum of travel needed for getting the kids to and from school and for
getting to and from the grocery store. : '

5. | expressed my belief to Nancy that Brad’s investment of time and effort
seemed fo be a ridiculous waste on his part in order to exert this kind of control over
her, and | expressed to her my amazement that she was able to put up with this at all.
This was when | learned that Nancy’s divorce proceedings. had been piaced on hold

because they posed a threat to her appiication for a greencard that had been filed
through Brad’'s employer. ;



8. Nancy explained that once the greencard proceedings were final she
intended fo resume the divorce action. | cautioned Nancy to ensure she would be able
to keep the greencard subsequent o divorce.

7. Nancy said that speaking with an immigration attorney was too expensive,
‘and she didn’t see how she could afford if, given her already tight financial budget. |
remember at the time thinking that Brad’s control of her access to funds was also
controliing her access to information important to her ability to make good choices for
herself and the kids.

8. Another night that week, | returned home to find my wife and Mary
Andersen in the kitchen, and Nancy outside on the phone. When Nancy came back
inside, she expiained that she had fo leave since Brad had called and wanted the
children home immediately. This clearly wasn't something Nancy had expecied and she
was upset about it. Brad was constantly changing the rules on Nancy.

g. On mulfipte occasicns over the time | knew Nancy, | expressed my
amazement at the way she folerated Brad’s I[ronman competifion training regime. I'd
learned from both Nancy and Brad at various times that Brad would, for example, spend
a full 8 hours every Sunday on a stationary bicycle they had in the workout room at
home. During that time he would watch DVDs fo keep himself amused and left their
children’s care entirely to Nancy.

10. Brad's selfish and unreasonable fraining regime was on top of his MBA
study program at NC State University, which required him to attend evening lectures
and involved significant amounts of homework.

11.  During the whole time | knew them, | never once heard him say anything
to indicate gratitude to Nancy for supporting him in these activities. Instead, all | heard
was her response to my expression of amazement which was that this was “his thing”
and then she’d smile without complaining

12.  Jessica had experienced multiple telephone calls with Nancy that were
inexplicably disconnected. She asked me whether Brad could be responsible for this,
and whether he could be listening in to their conversations. -

13. ! believe that Brad installad a VOIP phone system in his home such as the
Cisco system which allowed him to remotely initiate calls, terminate calls, and monitor
call activity. This is not surprising sirice these sysfems are aimed at corporate buyers
who reserve all rights to carry out these functions with respect fo calis made by
employees who are using the company's phone services.

14, Further affiant saith not.



This the ﬂﬁay of July, 2008
) (12 /DS

(Seal)

*****'}r*********'kw‘k'***'kﬁr*********'Ir*'k**"A‘**'}.—***‘k*****-k'k'k'k'.’."k*'k‘k*************:‘:*****'k‘k'k**‘****************‘k

STATE OF NORTH CAROLINA

\fU/fHCe COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Brett Adam. 1 have seen
satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal identification
with the principal's photograph in the form of a Qlﬁ E .

ate: ‘HM/@
N Of W U XZ%Q/’N—D@ Public

T Marle Gagr:o J( Z M/u,/ LA

Notary Public (Printed Name)

My commission expires: ';//( /Z d /7/

<Of@s@?s@ e




NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
‘ DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A. )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )
Plaintiffs, ) : AFFIDAVIT OF
V. ' ) TIMOTHY SIMMONS
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )
Timothy Simmons, being duly sworn, deposes and says:
1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters sat
forth in this Affidavit.
2. I met Nancy and Brad for the first time as dinner guests during December

2007. During this gathering of the families, | observed complete deferral of child-care
responsibility to Nancy. In one instance, Bella and Katie were misbehaving and Brad
slapped Nancy on the leg to indicate that she shouid resolve the situation rather than
attend to it himself. At the end of the evening, | was left with the impression that Nancy
performed most of the parental duties exclusively.

3. For a period of time, Brad was working full time, attending night school to
complete the MBA program, and training for an ironman Triathlon. He explained his
schedule to me which consisted of a day that began at 5:00 a.m. and ended at 1:00
a.m. the next day. He would go to work, attend his MBA classes, and end his night with
a two hour workout. During this fime, he did not see his family. Also, on weekends he
would frain for twelve fo thirteen hours per day.

4. Brad took away Nancy's mobile phrone which endangered Nancy as well
as the kids in the event of an emergency.

5. Brad withheld money from Nancy on several occasions which prevented
her from buying food and supplied for their daughters.

B. Brad fravelling to Ireland without his family for a week on business and he
extended the frip over the weekend for pleasure. During this time, he left insufficient
funds for Nancy to care for their daughters. Nancy had to.szli personal items in a
garage sale at our home to ensure she had money. '

7. Further affiant saith not.



26
This the &= day of July, 2008

? ' ‘ (Seal)

Timothy Simmons

-k*****-}:**-k‘k**'k****'k*******‘k*********'}:‘k*-}:*-k-.k-k**'k*********'k'k'k'k'.‘:****‘k*‘k**********************-}c*******‘;\"k

STATE OF NORTH CAROLINA

WW COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Timothy Simmons. " | have seen

satisfactory evidence of the pr:nCIpaE s identity, by a g%;irils’[a’te or federal identification
with the principal’s photograph in the form of a ﬂjj

Date: i\’l\'?/@ fb(?)

[ /&/ Not%ry ublic
C)rll M gt GﬂM

(Printed Name) J

Notary Public

Durham County
aroling,
ﬁiﬁqlggﬂ Ixpires 5! “
T

My commission expires: ’-,)7[ I \k IAalL-



NORTH CAROLINA _ IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

: DISTRICT COURT DIVISION -
WAKE COUNTY o 08 CVD 12310

GARRY D. RENTZ AND DONNA A.
RENTZ AND KRISTA C. LISTER,
Plaintiffs, AFFIDAVIT OF

V. MICHELLE SIMMONS

BRADLEY COOPER,

S N N M i e N

Defendant.

Michelle Simmons, being duly sworn, deposes and says:

1. I am over eighteen years of age and competent fo testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2 I was a close friend of Nancy Cooper. 1 have personal knowledge
regarding the circumstances surrounding Nancy Cooper and Brad Cooper's marital
situation. '

3. At the end of DEcember 2007, | recall Brad yelling at Nancy. He told her
that he hated her in front of their children. Bella began to cry and said "why does Daddy
hate you?"

4, A few months ago Nancy was supposed to come by my house with the
girls. Nancy was at a play-date and was planning to come to my house after the play-
date. She called me after her play-date and said Brad was angry and yelling at her to
come home. | was still on the phone with her as she pulled into her driveway. Nancy
told me Brad was waiting outside for her. When she gof out of the car he took her cell
phone away from her. That was done in front of Bella and Katie. He hid her phone for
several days until Nancy found it and took it back. Nancy and | talked about the fact
that he was wrong not letting her have a phone in the event she ran into car trouble or
something and had the girls with her. This was the first time | told Nancy how afraid |
was for her. My husband and | begged her and the girls to move into our home.

5. Several months ago, Bella's nose was broken. Nancy took her to the
doctor and the doctor wanted to do the procedure to correct her nose the very next day.
The doctor said he did not know if Bella would be awake or asleep for the procedure.
Brad did not take off work to attend the procedure. Nancy had to'hold Bella while it was
being done. At the same time Katie was with her at the doctors’ office. Nancy said it
was very upsetling for her to watch Bella during the procedure. | had offered to watch
Katie for her and she had declined because she thought Katie would be napping in her
stroller at that time. Nancy and | talked about how unbelievable it was that Brad never
offered to be there for his child.



6. Nancy was always on the go with ber girls. She would take them
everywhere with her. | would ask her how she did it and she said she had no choice
and knew no other way.

7. Until a few months ago, Brad had never met Bella's preschool teachers.
After he retained his divorce attorney, he decided to be more hands on with the girls.
Nancy called me one morning and said that Brad would not let her take Bella to school,
She was upset and said Brad had told her she was not going anywhere with Bella.
Nancy said Bella was upset and confused by that whole situation.

8. Until this year Nancy told me Brad never attended Bella's birthday parties.

9. I saw pictures from the Cooper’s family beach trip last year. | askad
Nancy why Brad was not at the beach with her and the girls and she said he was
supposed to join them, but then decided not to. She did not have a reason why he did
not come out for the weekend portion.

- 10. Nancy told me Brad had sexual relations with Heather Metour as Belia -
slept in the room.

11.  Brad travelled fo Ireland in June. Nancy toid me his work there would only
take a day or so. Brad told her it was his company that wanted him to stay for a week
since they had spent a lot of money on the plane ticket. That never made sense to us
and we talked about how we could not understand why he would not want to get back to
the kids as soon as possible.

12. When Nancy toid Brad the marriage was over, he told her he wanted to
spend the summer with the girls and then for her to take them and for him to never see
them again. At a later date he told Nancy they couid go their separate ways and each
take one child.

13.  Nancy sat down with Brad to discuss the custody and arrangements. She
said they decided on June so that Bella could finish school. He was fighting with Nancy
a lot and being pretty awful to her, while the girls were at home. He then told her one
day he wanted her and the girls out as soon as possible. He said he wanted fo put the
house on the market and wanted them moved out by the time it was listed. The date
was changed to the end of April. He would fight with her on a regular basis about when
she was leaving and around 3 weeks before she was scheduled to go in April he tried
telling her to be out with the girls in a few days. | would talk to her about how
unbelievable it was that he was so eager to get her and the girls out. '

14.  Diana Duncan and | offered fo make the drive to_Canada with her so that
she would have help with the girls on the drive. We did not want Nancy to have fo drive
aione. She always did everything alone.



16, He refused fo allow her to leave for Canada and we couldn't believe it
since this was a man who kept trying to kick them out sconer and moving up the dates.
It was also a surprise because Brad had never been very invoived as a father before.

16.  He took her off the bank account and took away her credit cards. Nancy
and | would talk about how awiful it was that she had to go inside the gas station to pay

in cash because she had no bank/credit cards to use at the pump. She almost always -

had the girls with her when she would get gas, so it was an exira hassle for her and
them. She would ask Brad to set up an account that gave her a debit card for those
types of situations, but that was never done.

17.  She was home with the girls and had the water turned off. He was in total
control of the funds and Nancy, Bella, and Katie were at home with no water waiting for
Brad fo pay and have it turned back on.

18. | had a garage sale while Brad was in Ireland and Nancy asked to join me.
Nancy was alone with the girls for the week and had to do all the work associated with a
garage sale. She needed the garage sale money fo pay for gas, etc. while Brad was
away. When he got back she was out of all money. She kept asking him for some. We
wanted to take the kids to a movie. He kept saying he forgot to stop at an ATM. He
finally told her to take the foreign money he brought back from Ireland and cash it in for
American money. Rather than stop at an ATM for her, Nancy had to take Katie with her
down fo the airport and exchange the money. She and | talked about how difficult he
made everything for her and we could not believe he was not more accommodating for
his chiidren to see a movie.

19.  Brad controlled all money. Nancy had to buy food and gas with the money
he gave her. She spent many, many nights at our home for dinner because she was
always running out of money. He gave her such little money that it was hard for Nancy
to buy food, items for the girls or even birthday presents for the girls fo bring to parties
they were invited to.

20,  Nancy told me that she did not have a good relationship with Brad's
family. She said that his parents were no longer welcome in their house and that it was
Brad who told them so. Nancy told me that Brad was not close with his family and
never told them of the divorce. She also told me that Brad’s parents were harsh with
Bella and Katie and that the girls did not iike them. From what Nancy told me, it was a
very cold relationship between Nancy, Brad, the children and*Brad’s parents.

21. Further affiant saith not.
This the f 22 day of July, 2008

‘/)qf‘w"‘“u | % e - (Seal)

Michelie Simmons -




STATE OF NORTH CAROLINA

W/ A/!LE COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Michelle Simmons. | have seen
satisfactory evidence of the principal’'s identity, by a ¢ Zent state or federal identification
with the principal's photograph in the form of a @7‘ !} .

Date: ﬂ@@/ﬁ%

il M

(Printed Name)

| My comimission expires: 2////7/0{,7;

Notary Public

purham County
Nortn Carolinges £, f pa®
msssmn Expires 2 bt




NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

: DISTRICT COURT DIVISION
WAKE COUNTY ' 08 CVD 12310

GARRY D. RENTZ AND DONNA A.
RENTZ AND KRISTA C. LISTER,
Plaintiffs, AFFIDAVIT OF

3 HANKAH MATHERS PRICHARD

BRADLEY COOPER,

M e e N N s

Defendant.

Fannah Mathers Prichard, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and compeient to testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2 l was a close friend of Nancy Cooper. The following are my recollections
of Brad Cooper's disturbing behavior over the last couple of years and the concerns }
have regarding the custody of Nancy and Brad’s children.

3. Nancy had at least one, if not more, miscarriages before Belia was born.
She had two or three miscarriages after Bella was born and before the birth of Katie.
Nancy would have fo take taxis to the hospital while having miscarriages because Brad
was too busy to come home and she did not have a car to drive herself.

4, Brad refused to buy Nancy a car. Yet he drove a BMW. Nancy was
forced io walk with Bella to the doctor, grocery store, etc.

5. Brad was never at home with the children. He stayed quite "busy" training
for iron mans and with his MBA program.

6. Brad never attended any of Bella's many ear surgeries.

7. While Brad was supposed to be spending time with the kids he would
disappear at times. An example of this | remember was last fall when he left early one
Sunday morning and didn't return until 5am on Monday, claiming he had been at a boat
show for a project for his MBA. Nancy looked into his story and discovered there had
been no such event in the area. ' :

8. Brad was always very unrefiable and never around to help with the kids.
Nancy told me many times that divorcing Brad was not such a big deal since she had
already been like a single parent since they were bomn.

9. Nancy discovered the children had been in the housa while Brad was
having sex with her former friend Heather Metour,



10.  Nancy learned of three other affairs as well. One shortly after they moved
here with Brads former Boss’s wife, one with a girl from his MBA program and another
with a girl on one of his many "business trips" in Europe. ‘

11, When Brad would go on long trips he would never call fo check on Nancy
or the Kids, even when she was pregnant.

12. Over the last six months, Brad's behavior became extremely disturbing.
The following are & few examples of his extremely disturbing behavior.

Al In January 2008, he clesed all bank and cradit card accounts leaving
Nancy without a dime. The same day ha turned the water off in the house
while Nancy was home with the girls. '

B. Brad told Nancy that they shouid each just take a girl and be done. He
asked Nancy, "Didn't she love Bella more anyway?”

C. Brad agreed to let them move to Canada and said “he would spend as

much time with them as he could and then he never wanted io see any of
them again.” '
D. Brad kept changing the date for Nancy and the girls o move. | recall an

instance where he starfed screaming at Nancy and the girls that he
wanted them to get the @il out of his house now.

E. The house was all packed up and they were to be moving in two days,
when Brad changed his mind and stole the kids’ passporis from her and
told her that she could go, but the kids were staying here.

F. Nancy found an extremely disturbing note that Brad had written to himself,
that Nancy found and showed me. It had each girls name listed on it with
different facts underneath like Bella's favorite color is yeliow, loves chicken
nuggets. We found it quite strange since these were not things that you
would forget. On the other side of the paper was a list of financial jtems
like closing accounts, looking up blue books on cars and checking on life
insurance policies. :

G. Brad would scream at Nancy calling her namas in front of the chiidren and
he would tell the kids that it's all Mommy's fault.

H. Brad would give Nancy limited cash evary week for groceries etc. but at
times would stilt refuse to pay her, making her beg him to go buy diapers
because she had no way to buy them. ‘



The week before Nancy was killed she had done some painting for
Jessica to make some extra money for herself and Brad learned of this
and fold Nancy he wasn't giving her any money because she already had
some.

J. Since January, Nancy had pleaded with Brad to move out of the house to
reduce the stress for the girls, but Brad refused. Bella who has been potty
trained for two years was pooping and peetng in her underwear and
Nancy was very worried about har,

K. On one of the mornings when Brad tried to take Bella to school, Belia just
wanted mommy and Brad physically held Bella away from Nancy not
allowing Nancy to touch Bella. Then he couidn't get Bella into his car, so
he iet Nancy drive Bella as he followed behind them in his car. | was there
when they pulled info the parking iot at school as Brad ran over to Nancy's
car fo pull Bella out who was hysterically crying for her mommy.

L. After Brad decided not to let them move, it was only then that he began to
be around the kids.

M. Nancy and the kids were out of town for a week with her family a couple of
weeks ago. When they returned 5 days before her death, she came home
to find Brad had not cleaned up a thing after himself allowing the house fo
become infested with bugs, old food was out everywhere and there were
even worms everywhere in the kids' playroom. She commented fo me
that she should have taken pictures bafore she began fo try to clean it up.

13. My main concern is my love for Bella and Katie. | would be extremety
fearful of their safety if they were returned to their father, Brad Cooper. In my opinion
the children will be in danger should custody be granted to Brad.

4. There is no doubt in my mind about what happened to my best friend

Nancy Cooper on July 12, 2008. She went home at midnight, got into a fight with. Brad,

and he killed her.

15. Further affiant saith not, -



This the zﬂfﬁay of July, 2008

HMK/LW’-@/@“—\QS%;)

Hannah Mathers Prichard

STATE OF NORTH CAROLINA

\/\J/MQE COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Hannah Mathers Prichard. |
have seen satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal
ideniification with the principal's photograph in the form of a_T2an4s54-+ s Licase

Date: %9%7/@ /73(2) : ) .
{ / ‘ [
{/K/&L%L’Lém/ L / %M/N&a Public
Jull Maarg sl
{Printed Name)

L/f/
My commission expires: 3 ///ZJ / =

Jill Marie Gagnon
Notary Public

Durham County
SOHficidigagarotina, /
Iy Commission Expires




NORTH CAROLINA ey r:-@ IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
" DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 2088 JUL 23 PH 3: 45 08 CVD 12310

GARRY D. RENTZ ARIXDONNAYAC 5 1 )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, ") -
BY___ Plaintiffs, ) AFFIDAVIT OF
v. —— KEITH PRICHARD

)
BRADLEY COOPER, )
' Defendant. )

Keith Prichard, being duly sworn, deposes and says:

1. | am over eighteen years of age and competent fo testify to the matters set
forth in this Affidavit.

2. t was a friend of Nancy Cooper and the Cooper family for approximately
one and a half years. | have personal knowledge regarding the circumstances
surrounding Nancy Cooper and Brad Cooper’'s marital separation.

3. Puring the entire time | have known the Coopers, it is apparent to me that
Brad was not very involved with Nancy, Bella, and Katie.

4. Brad does not seem mentally stable and does not seem “into” his family.
He seems self-absorbed and spends little or no time with his children.

5. His lack of interest in the family is often apparent, as he is rarely around:
he trains for Iron man events, juggles business school and spends late nights at the
office. As far as | am concerned he has not done much for the kids.

B. | heard many things through Nancy, concerning Brad's controlling
behavior, that have made me sick to my stomach. He cancelled Nancy's credit cards,
allowed the water to be turned off in his children’s home, and only gave Nancy a small
- allowance for groceries and other necessary household items.

7. I do not believe that Brad is fit to care for Bella and Katie. Brad seems like
he is in a dark place and | am very concerned for Bella and Katie if he obtains custody.
He is unstable, and | would hate for those beautiful girls to get caught up an incident
that would put their safety in jeopardy.

8. Bella and Katie need to be raised by a strong family, one that puts the
needs of the girls first. They need to be raised in a home that has strong values. I'truly
feel they would not get that if they lived in Brad Cooper's home. Without a shadow of a
doubt, it is my strong opinion based on actions and evidence accumulated over the last



eighteen months, that Katie and Bella need to move back to Canada with Nancy's
family.

9. Further affiant saith not.

3 mud
This the 22 day of July, 2008

% ,P (Seal)

Keith Prichard

e e R o o e o e e e R R R st e o T e e e e T

STATE OF NORTH CAROLINA

V\//CHCB COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Keith Prichard. | have seen

satisfactory evidence of the principal’s identity, by curre t state or federal identification
with the principal’s photograph in the form of a /@ F

Date: /‘H @7/’ KL
l t WVEU&&MMPUWC

Notary Public
Durham County

M&%o%%ﬁ%@ﬁ'

(Prlnted Name)

My commission expires:
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NORTH CAROLINA PR IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
bejits JUL 23 P 3 6 DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ AND DONNA A" 17, “35.C,
RENTZ AND KRISTA CekISTER, ) '
FTéTn‘t’rFfs—,\\)\ AFFIDAVIT OF
V. ) THERESA HACKELING, MD
)
BRADLEY COOPER, )
. Defendant. 3

Theresa Hackeling, MD, being duly sworn, deposes and says;:

1. }'am over eighteen yearé of age and competent to testify to the Mmatters set
forth in this Affidavit.

through this venue Nancy and | developed a very close friendship. | also had the
opportunity of getting to know Mr. Cooper. My husband and | had many interactions
with Nancy and Brad and | fee | can report fairly and intimately on their relationship.
After reading my examples of Mr. Cooper's behavior | feel it is evident that, for the
safety of the children, they should absolutely and resolutely remain in custody of the
grandparents and Nancy's sister, Krista,

3. Mr. Cooper demonstrated Very narcissistic behavior. His life was always
about him rather than the family as a unit. He worked all the time and rarely helped at
home with the children. When Nancy was very sick with bronchitis he rarely took time
off to help her, or help out with the children. He trained for an lron man tristhlon when
Nancy had a newborn baby. At one point he was working full time at Cisco, training for
an Iron man and going to business school all at one time - leaving no time for home life.

4. Last August | had a birthday dinner for Nancy and Brad was scheduled to
led to ever make it to her birthday celebration dinner. Not even the
courtesy of a phone call was made. Nancy also told me when he first moved to the
United States and was traveling for Cisco to Europe, he would be gone for three to four
weeks at a time and never calied home to check on her. '



6. Mr. Cooper demonstrated verbal abuse. One time Nancy said that Brad
called her a “"dumb fuck” in front of the real estaie agent while looking at properties. |
remember being shocked by such a comment.

7. A few months ago, | remember Nancy saying that she actually feared for
herself and the kids and did not trust Brad. She would sleep with the girls in her room,
with the car keys in her pants pocket and the bedroom door locked from Brad. It was at
this point that | commented to my husband that the situation was really getting

disturbing. She also reported that Brad stole the girls’ passporis so she could not travel
with her daughters to Canada.

8. Mr. Cooper was a loner. My husband attemnpted to get to know Brad on a
social level, as Nancy and | were becoming fast friends. On numerous occasions, my

husband reported his difficulty establishing a friendship with him. Nancy was clearly the
social link to their circle of friends.

9, In the last few months Brad really started to demonstrate disturbing
behavior. He stopped all Nancy’s bank accounts, turned off the water to the house, and
refused to give her money for food for herself or the children. He was reluctant to give
her money to sign the children up for activities and school. He withheld even the most

basic needs of her and the kids. At a party held for Nancy in April, | gave her cash as a
gift because | knew how badly off she was.

10.  One other example of Brad's disturbing behavior occurred on the way fo
school one day. | calied Nancy on my way to school to drop my children off and she
was crying because although it was Brad's day to drop off the girls Bella did not want to
go with him. Brad tried to take her from Nancy, but the crying got so bad that Brad
conceded to let Nancy drive her and he followed behind in.a car. At the school he
physically ook Bella into the school crying and calling for her mommy.

1. 1spoke to Nancy on Friday night July 11" at 3:40 p.m. according to my
phone records. | remember Nancy being extremely upset with Brad. She had just
returned from a vacation with her family. She returned to a home in shambles. Therg
were ants on the tabie, bugs on the floor, and no food for her or the kids. When she
asked him that week for money he said that since she made some petty cash from her
friend for painting that she could use that money for groceries and gas for the week.

12. 1 fruly believe, from my conversation with Nancy that night, she never
wanted to be with Brad Cooper again as husband and wife. Up to this point, she was
willing to cohabitate, as long as she knew that it would be temporary.

13.  Nancy demonstrated extreme folerance to Brad's unbelievably poor
behavior in the proceeding months. :

14. I wouid be very coneerned for the children’s Sa_fety if they were ieft in the
custody of Brad Cooper. '



14. Further affiant saith not.

This the 249 day of July, 2008

<:l¢1{?;g;£@”(n (Seal)

Theresa Hackeling, MD —

********************‘k'k**‘k***************'k************'}:**********************'}:***********************

STATE OF NORTH CAROLINA

b{ﬁﬁﬁif COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Theresa Hackeling, MD. | have

seen satisfactory evidence of the principal's identity, by a clL\J}rent state or federal
identification with the principal's photograph in the form of a

Date: 4’!7/%/0&

Jill Marie Gagnon
Notary Public
Durfiam County -

fliciaNSea|iaroiina
CommissionExpires 21

C;;L[{U/vyﬂ4L”;ﬁ%ﬁEE”‘ﬁWﬁ@yPumm
Ju Mead 5
(Printed Name)

My commission expires: \47/“ /%/2
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NORTH CAROLINA +y IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

. THoER DISTRICT COURT DIVISION
WAKE COUNTY e 08 CVD 12310
7005 Ji ¥ e

GARRY D. RENTZ AND D% P%g 3 h;
RENTZ AND KRISTA@\H}IS"HEB, Y, C.Se)
Plaintiffs, )

\/. By ) CERTIFICATE OF SERVICE
T )
BRADLEY COQPER, )
Defendant. )

This is to certify that a copy of each of the Affidavits listed below was duly served
upon counse! for Defendant this date by hand delivery, addressed as follows:

Ms. Lynn A. Prather
Kurtz and Bloom
16 West Martin Street
10™ Floor
Raleigh, North Carofina 27601
Attorney for Defendant

AFFIDAVITS

Affidavit of Ginger C. Calloway, PhD
Affidavit of Michael Morwick

Affidavit of Clea Morwick

Affidavit of Damia Michelle Tabachow
Affidavit of Jessica Adam

Affidavii of Brett Adam

Affidavit of Timothy Simmons
Affidavit of Michelle Simmons
Affidavit of Hannah Mathers Prichard

W N OO WY =

—
.C) -

Affidavit of Keith Prichard
11. Affidavit of Theresa Hackeling, MD
12.  Affidavit of Diana Duncan
13. Affidavit of Desiree Jackson
14. Affidavit of Jennifer Fetterolf

|

' 51 .---:i_ .
This the lgfdayomuiy, 2008. (/\ / &\

Alice C. Stubbs

Attorney for Plaintiffs

NC State Bar # 19294

Thatringion, Smith LLF

Post Office Box 1151

Rateigh, North Carolina 27602-1151
Telephone: (819) 821-4711




NORTH CAROLINA " ZD INTHE GENERAL COURT OF JUSTICE
S TRICT G DIVISIO
MEIL23 pH 3y DO TRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY 08 CVD 12310
WAKEE 0 TV
GARRY D. RENTZ AND Db‘NhA‘pﬁ:'f‘ hGSe.
RENTZ AND KRISTA C. |ISTER, )
Plaintife-_ ) AFFIDAVIT OF
V. ) DIANA DUNCAN
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )

Diana Duncan, being duly sworn, deposes and says:

1. I'am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.. :

2. I'was a close friend and neighbor of Nancy Cooper. Our children often
played together.

4, Nancy told me that the wills Brad and Nancy had made out named her
sisters as custodians for Bella and Katie, rather than Brad, in the event of her death.
When | asked if he agreed to those conditions, she said yes, he did, he signed it. This
was before they even began having marital problems. | was under the impression that
he was not interested in having custody of the children.

5. About four years ago, shortly after Bella was born, Brad stopped
socializing with us. He would not come to parties, would not come out into the cul-de-
sac to play with the children, did not join Nancy when she would come over to play or
cook. When | came over to talk, he would usually disappear upstairs to his office (if he
was there at all). He was overly worried when Caelan was playing with the girls, not
seeming to understand or aliow standard play activities such as tag. In the rare
occasion that we would have play dates with him, he stood apart and shunned us. He
seemed to resent having to watch the girls, and also seemed to resent our child,

6. Since April 2008, his attitude changed. According to Nancy, he had
decided to move for full custody, rather than allow Nancy and.the girls to go back to
Canada to live with Krista, as he had originally agreed. He suddenly became friendly
and started to actively take care of the girls. Nancy told me that she beiieved the only
reason for this was because he had been advised to do so by his lawyers.



7. Nancy told me that when Nancy and Brad agreed to separate, he toid
Nancy and the girls that he wanted them out of the house. He told Nancy that he was
hiring a moving van. While she was trying to get the house ready for sale, he would sit
there, do nothing to helip, and tell her that he could not wait until she was gone. He did
this in front of the children. He did not seem fo care that the children would be in
Canada, until he received a draft separation agréement from Nancy's attorney and
realized how much support he would have to pay Nancy and the children. Nancy told
me that she felt that all his decisions and behavior since then seemed driven by money.

8. Nancy told me that Brad would yell at her, belittle her and curse at her in
front of the children.

9. Brad only ever visited Triangle Academy Preschool once that | know of in
the nearly three years that Bella attended. That visit occurred after he stopped Nancy
and the girls from moving to Canada, and after he had retained a lawyer.

10. Nancy found a very disturbing checklist in Brad's office sometime this past
winter. It had items on it such as:

e Bella's favorite color: vellow
e Bella's favorite animal: butterflies
# Wil

e Life insurance

11, She asked me what | thought it meant. 1 said 1 found it extremely creepy,

and offered that she come to stay with me. She declined, and then | asked her to make
sure her lawyer had the information.

12.  Shortly before Nancy was set to go to Canada (Apr 25, 2008), Nancy told
me that Brad failed to pay the water bill. When Nancy tried to pay it, she discovered
that she had no access to the accounts. The water was shut off, while Nancy and the
children were in the house. At the time, Brad was not living in the house, because he

had left. Nancy said Brad did not seem concerned about how the lack of water would
affect the children.

13. Brad took Nancy's name off all the credit cards and the bank account.
She told me he gave her $80 for the week and then left the house. not telling her where
he was going. | saw him come back once during that week, when Nancy reported that
when she complained that it was impossible-to feed her and the girls on $80, he asked

how much would work. She said he had no idea what amount of money would actually
support his children. ' :

) 14, Nancy kept all important documents such as. passports and birth
certificates in her car, because she did not trust Brad. She would hide her car keys.
One day when the entire family went to a local arts festival, Brad made an excuse to go

back to the car, and he removed all the documents — passports, birth certificates — and
hid them.



15. Nancy told me that Brad would follow Nancy in her car to the gas station

and fill her car up with only the amount of gas she required to get to where she was
going and back.

16. At our house on Friday, July 11th, Nancy told me that she was very angry
with Brad because he had cut off her allowance because she had made a little money

painting. She told me that it was hard just feeding herself and the children on what he
was giving her.

17. At our house on Friday, July 11", Brad did not seem to understand what
Katie wanted or needed — he complained that he could not tell. Nancy, frustrated, told
him to pay more attention to the signals, since Katie did not talk yet.

18.  Nancy did all the cooking and cleaning. Nancy told me that when Brad
was out of town recently, she went into his room to clean, which she had not had the
opportunity to do in months, since she did not want to go in there. Nancy told me that
there were bugs in the mattress, the sheets had not been changed in months, and it
was a disgusting mess. Brad never assisted with house hold chores or laundry, except
for doing his own laundry, which Naney refused to do.

19. In the past four and a half years, since Bella was born, Brad was rarely at
home before 8:00 p.m. until quite recently. He was working long hours at Cisco, getting

an MBA at NC State, and successfully trained for and completed two iron Man

Triathlons. | very rarely saw him. He only started to act like he was interested in the
kids when he decided to sue for full custody.

20. Further affiant saith hot.

This the o223 day of July, 2008

| @?)ﬁw@/\ (Seal)

Diana Duncan




STATE OF NORTH CAROLINA

\J\}W COUNTY:

Sworn to and subscribed before me this day by Diana Duncan: | have seen

satisfactory evidence of the principal's identity, by a t state or federal identification
with the principal's photograph in the form of a '\LS(/F)

vete: 221K

@l @Pﬁw //%t'a\wpubnc

:]J Miora M——

{ Prmted Name) \/

My commission expires: %/) '[}7/0)/2/




NORTH CAROLINA "I INTHE GENERAL COURT OF JUSTICE

2i58 Jii on DISTRICT COURT DIVISION
WAKE COUNTY T T By 08 CVD 12310
;if;{!' H‘:— Cﬁf:.{fn' 7
GARRY D. RENTZ AND DONNA'A’ " C.5;
RENTZ AND KRISTA By LISTER, )
: - Plaintiffs; . AFFIDAVIT OF
V. ) DESIREE JACKSON
)
BRADLEY COOPER, )}
Defendant. )
Desiree Jackson, being duly sworn, deposes and says:
1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matiers set
forth in this Affidavit,
2 I was a close friend of Nancy Cooper. 1| have personal knowledge

regarding the circumstances surrounding Nancy Cooper and Brad Cooper's marital
separation.

3. While married with 2 daughters, Brad maintained an ongoing affair with
Nancy's best friend, Heather Metour,

4 While married to Nancy, Brad engaged in sexual intercourse with Heather
Metour in the children’s home with his daughter Bella oresent in the same room.

5. Brad told Nancy he hated her at Christmas time (2007) in the presence of
Bella. Not surprisingly Bella was very upset and cried uncontroliably.

6. Brad did not buy Nancy a Christmas present (2007). This led Bella to ask
why Santa didn’t bring anything for Mornmy.

7. Brad unreasonably restricted his wife and daughters financially:

(i) Brad did not provide Nancy with a car for the first year they wes;e in
Nerth Carolina. ‘ '

(ii) Approximately January or February of 2008, Brad began to restrict

Nancy's access to money. Nancy said he gave her $50 and said ‘make it
work.” ' '

(i1i) Brad did not pay the water bill on time, causing the water to the
house to be turned off. Nancy had no access to money, and was unable
to pay the bill to restart running water.




(iv) Brad tock Nancy's cell phone away from her, even though Nancy
provided the majority of the transportation for hig daughters. This couid
have been significant had there been an smergency while Nancy was

driving the giris around.

W Nancy suffered from Crohn's disease, which required her 16 follow

- aspecial diet. When Brad cut off her access to money, she was unable to

purchase these specific items In fact, she and the children often ate
dinner at friends’ houses as a resuit.

(vi)Forced to earn extra money 1o supplement Brad's minimal allowance,
Nancy began painting friends houses so she couid make some exira cash.
When Brad found oul, he refused to give her an allowance. She also

began selling some of her personal clothing in order to meet living
expenses.

8. On three different occasions, Brad and Nancy had appointments to get the
children’s passports issued. Brad repeatedly did not show up for these appointments.
When they did finally-obtain the children’s passports, Brad stole them out of her car.

9. Brad rarely, if ever, bathed his children or put them to bed.
10.  Brad rarely attended Bella’s school or dance functions.

11, Brad rarely, if ever, cared for his daughters when they were sick, even
when he was home from work.

12. Brad maintains 3 website www.adventuresofbrad.com that describes the
important events of his life but does not ever mention his children or
wife, nor are there any photos of his children.

12, Very recently, July 2008, Nancy, Bella and Katie went to Hilton Head to
visit family while Brad stayed back at home. During the entire week, Brad never called
to speak to his daughters. When Nancy and her daughters returned from Hilton Head,
they came back to a filthy home. There were ants all over the kitchen because Brad
had left food out and never cleaned up after himself, R

14.  Brad did not attend NUWMerous press conferences about hig
missing/murdered wife. :

™



15.  Brad did not attend the candielight vigii to honor Nancy. While countless
friends and family members shared me

mories, grieved, and celebrated her life, Brad
could not summon the strength fo even attend and honor his own wife.

16. Brad did not attend his own wi

fe’s Memorial Service. He wa
there for his daughters” during their mother

$ memorial service.

4

s literally “not

“17.  Brad did not attend the reception at the Umstead hote| for
friends, although both of his daughters w

family and close
ere there.
18.

I would fear for the girls’ safety if they were left with Brad unsupervised.
19.  Further affiant saith not.

This the /3 day of July, 2008

STATE OF NORTH CAROLINA

Wale

COUNTY

Sworn to and subscri

bed before me this day by Desiree Jackson.
satisfactory evidence of the

I have seen

principal’s identity, by 5 current state or federg| identification
with the principal’s photograph in the form of 4 igg Urivey S _earse.

Date: Od\g L3 2005% |

¢ E T . Notary Pubiic

Cunt hia S Shedrice
(Printed_ Name) .

. s EN i
My commission expires; ol A (200
f

(Official Seal)




NORTH CAROLINA ™ {E F'13 IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
' DISTRICT COURT DIVISION

WAKE COUNTY JUL 23 PB 3247 08 CVD 12310
GARRY D. RENTZ ANDBONRAR. )
RENTZ AND KRISTA C. LISTER, )
BY__ __ Plaintiffs ) AFFIDAVIT OF
V. ) JENNIFER FETTEROLF
)
BRADLEY COOPER, )
Defendant. )
Jennifer Fetterolf, being duly sworn, deposes and says:
1. | am over eighteen years of age and competent to testify to the matters set
forth in this Affidavit.
2. | met Nancy Cooper in the neighborhood in June 2007.
3. We became friends when we noticed during her walks with Bella and Katie

that our children were close in age. Bella is four years old and my oldest (Hannah) is

also four years old. Katie is twenty-four months old and my youngest (Olivia) is twenty
months old.

4. t would describe Brad as withdrawn, unpredictable, and unreliable.

5. When | first met Nancy | would invite her and her family (Brad, Belia, and
Katie) over for dinner often (not knowing the situation) and she would always say that
her husband didn't get home until 9 p.m. That said, whenever we had dinner together it
was with her and the girls. Brad traveled frequently and so did my husband. Almost
immediately we became close friends seeing each other on average twice a week. She
would share numerous stories (in detail) on the frustrations and anxiety she had over
her marriage, how Brad did not help with the house or grocery shopping, and how Brad
treated her emotionally.

6. Nancy told me about the numerous affairs that Brad was having, including
with the woman (Heather) that used to live in the house across the street from me. |
devastated Nancy because Heather was originally Nancy's best friend. When Nancy
found out about the affair she confronted Brad immediately. Brad turned angry,
defensive, and emotionally abusive towards Nancy and denied it. Brad had her
“convinced” that it didn't happen and Nancy turned apologetic and felt guilty that she
possibly blamed him for something that he didn't do. Nancy later learned that his affair
with Heather had actually occurred. '

7. Soon after, they started sleeping in separate bedrooms of the house.
First, Nancy would clean all the rooms in the house (including Brad’s bedroom and



bathroom), but with everything else she was having to balance with the children and the
continued breakdown in their relationship she stopped changing his sheets on the bed
that Brad slept in and stopped cleaning his bathroom. As a result, Nancy told me on
Tuesday, July 8, 2008, that his sheets were a yellowish-brown color and the bathroom
hadn’t been cleaned since she cleaned it

8. In July of 2008, when Nancy and the giris returned from Hilton Head, SC
from visiting with her family for one week she arrived home around 11pm and found
everything in the kitchen untouched. She stated that her Kitchen was infested with ants
and little brown bugs everywhere. She asked if he would run the dishwasher when she
left and he never did. The dishes she placed in the sink from feeding the kids right
before she left were still in the sink.

9. We would also talk about shopping and trying to make plans to do things
without our children, but she either couldn’t at the time or didn’t want fo leave the
children in fear that he would take the children from her while she was gone. When she
found something she wanted from a store, such as a bathing suit or clothes, she would
have to tell Brad where she found it and the size. Brad would drive to the store and
purchase it for her. -

10.  Every Sunday Brad gave her $300 to cover gas, food, and any specific
needs for the girls. When she would buy food Brad would eat it. As a result, there
wasn't food for her and the girls. It just wasn'’t enough. When | saw her on Tuesday,
July 8" she told me how angry Brad was because she was helping her friend Jessica
paint. She told Brad that she was helping Jessica paint so she could earn extra money
for food for the girls. Once he confirmed that she was receiving money from
somewhere else he denied her the $300 she was o get on Sunday, July 6" and toid her
she didn't need any money now that she was getting it from somewhere else.

1. In summary, Tuesday, July 8, 2008 was the last time' | saw Nancy. During
our visit she told me how wonderful Jim, Krista's husband, was and she said, "when you
dream for your daughter to marry someone like your father.... that is Jim”. She loves
her family deeply and | know if her family had custody of Bella and Katie that they would
reside in a clean, loving, and stable environment.

12. On the other hand, | am deeply concerned that Brad will take Bella and
Katie away and not tell anyone where he would take them, and that he is a flight risk
especiaily under the current circumstances. .

13. Further affiant saith not.

This the'wﬁ_«g%éy of July, 2008
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STATE OF NORTH CAROLINA

" DuvWam COUNTY

Sworn to and subscribed before me this day by Jennifer Fetterolf

| have seen
satisfactory evidence of the principal's identity, by a current state or federal identification
with the principal’s photograph in the form of 5 NCD L
Dat 00F
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(Printed Name)
(Official Seal)
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